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برنامه بانک مرکزی برای کنترل تورم

رئیس کل بانک مرکزی:

 سیاست گذاری 
 نوین پولی

 را آغاز کرده ایم

برنامه بانک مرکزی برای کنترل تورم

مرکزی  بانک  کل  رئیس 
نیز  ما  حاضر  حال  در  گفت: 
را  پولی  نوین  سیاست گذاری 
آغاز کرده ایم و به دنبال طراحی 
واسطه  به  که  هستیم  مسیری 
و  کنترل  را  تورم  بتوانیم  آن 

هدف گذاری کنیم.
همتی  عبدالناصر  رویداد۲۴ 
پژوهشکده  از  بازدید  در 
مرکزی،  بانک  بانکی  و  پولی 
تلاش های  از  قدردانی  ضمن 
خصوص  در  مجموعه  آن 
در  پژوهشی  نهاد  آن  نقش 
بانکداری  و  سیاست گذاری 
کرد:  تصریح  مرکزی  نوین 
ساختار  از  باید  مرکزی  بانک 
سنتی سیاستگذاری پولی که ۶۰ 
کرده  فعالیت  آن  براساس  سال 
فاصله بگیرد و برای تحقق این 
هدف، پژوهشکده نقش مؤثری 

می تواند ایفا کند.
در  تحولات  شاهد  اکنون 
سطح  در  مرکزی  بانکداری 
دخالت  نحوه  و  هستیم  جهان 
بازارهای  بانک های مرکزی در 
پولی دستخوش تغییر شده است؛ 
باید  مرکزی  بانک  بنابراین 
به  و  کند  اصلاح  را  خود  مسیر 
سمت عملیاتی شدن پیش برود 
که قطعاً پژوهشکده می تواند در 

این زمینه بانک را یاری کند.
همتی یادآور شد: در حال حاضر 
ما نیز سیاست گذاری نوین پولی 
دنبال  به  و  کرده ایم  آغاز  را 
به  که  هستیم  مسیری  طراحی 
واسطه آن بتوانیم تورم را کنترل 
و هدف گذاری کنیم. از این رو، 
بخش های  و  ارکان کشور  همه 
اقتصادی مختلف باید با یکدیگر 
همگن باشند و پژوهشکده باید 
القا و عملیاتی  نقش تسهیلگری 

شدن این مهم را ایفا کند.
سمتی  به  باید  همتی  گفته  به   
زمینه  در  که  کرد  حرکت 

انتشارات و نشریات، پژوهشکده 
به  مرکزی  بانکی  و  پولی 
مسائل  برای  شاخص  جایگاهی 

پولی و بانکی دست یابد.  
با  اعتبار  و  پول  شورای  رئیس 
کمیته  دبیرخانه  اینکه  به  اشاره 
پژوهشکده  برعهده  نقدینگی 
پولی و بانکی است، گفت: بعد 
رهبری  معظم  مقام  تأکیدات  از 
نقدینگی  کمیته   ۹۷ سال  در 
بانک  در  که  است  سال  دو 
این  در  و  مرکزی شکل گرفته 
پیشنهادات  و  بحث ها  مدت 
خوشبختانه  است.  داشته  مهمی 
منشأ  است  توانسته  کمیته  این 
سیاست گذاری های  و  فعالیت ها 

مطلوبی باشد.
مسئولیت  همتی  گفته  به 
آماده سازی  و  بررسی  پژوهش، 
دستور کارهای شورای فقهی نیز 
به پژوهشکده محول شده است.

با  مرکزی  بانک  کل  رئیس   
تحقیقات  به  توجه  اینکه  بیان 
کار  دستور  در  نیز  مدت  کوتاه 

کرد:  اظهار  است،  پژوهشکده 
امری  بنیادی  تحقیقات  هرچند 
انتظار است، اما  مناسب و مورد 
از تحقیقات و بررسی های  نباید 
کوتاه مدت نیز غافل شد، چراکه 
کوتاه  گزارش های  از  بسیاری 
می تواند  علمی  نهاد  این  مدت 
بانک  سیاست گذاری  در 
مرکزی مؤثر افتد. علاوه براین، 
می تواند  شده  یاد  گزارش های 
سیاست گذار  به  هشدار  ضمن 
بانکی، در اجرا و عمل  پولی و 
بانک  اقدامات  کننده  تکمیل 

مرکزی باشد.
 همتی یادآور شد: باید از ظرفیت 
برای  بانکی  پژوهشکده پولی و 
تبیین ارتباط میان بازارهای مالی 
بهره گرفت که این امر می تواند 
با همکاری پژوهشی میان بازار 
سرمایه، بازار بیمه و بازار پولی 
پولی  پژوهشکده  پیشتازی  با 
محقق  مرکزی  بانک  بانکی  و 

شود.  
شاپور  جلسه،  این  در  همچنین   

اکنون  هم  گفت:  محمدی 
پنج  برنامه  تدوین  حال  در 
پولی  پژوهشکده  آتی  ساله 
یکی  اساس  همین  بر  و  هستیم 
را  خود  هدف گذاری های  از 
براساس رهنمودهای رئیس کل 
بدنه  تقویت  بر  مرکزی  بانک 

علمی قرار دادیم.
و  پولی  پژوهشکده  رئیس   
بانکی بر مشارکت هرچه بیشتر 
در  بانکی  و  پولی  پژوهشکده 
فعالیت های  پژوهشی  پشتیبانی 
تأکید  مرکزی  بانک  اجرایی 
کرد و گفت: هرچه پژوهشکده 
مشارکت  خصوص  این  در 
داشته باشد، پیشنهادات این نهاد 
قابلیت  و  می شود  عملیاتی تر 
اجرای بهتری پیدا می کند. برای 
نمونه واگذاری دبیرخانه »کمیته 
پولی  پژوهشکده  به  نقدینگی« 
به  مرکزی،  بانک  بانکی  و 
لازم  زمینه های  آوردن  فراهم 
این  در  بهتر  سیاست گذاری 

زمینه کمک می کند.

عضو شورای عالی آموزش و پرورش با بیان اینکه مدیران مدارس خودشان 
را برای آموزش مجازی به خصوص در شهری مثل تهران و سایر شهرهای 
قرمز آماده کرده بودند گفت: از چهارشنبه و پنجشنبه یکباره بحث حضور 
در کلاس مطرح شد. مدارس نمی توانند آمادگی را به این سرعت کسب 
کنند. فکر می کنیم ما برای سلامت مردم تصمیم می گیریم در حالی که این 
باید تسهیلات را برایشان فراهم  باید تصمیم بگیرند و ما  مردم هستند که 

کنیم.
با  که  پرسشگر  تلویزیونی  برنامه  در  فانی  اصغر  علی  ایسنا،  گزارش  به 
موضوع آموزش، کیفیت و کرونا به روی آنتن شبکه آموزش رفت درباره 
بازگشایی مدارس و اینکه آیا موافق آن هستید یا خیر؟ گفت: این موضوع 
بسیار دیر اعلام شد و مدیران مدارس خودشان را برای آموزش مجازی به 
خصوص در شهری مثل تهران و سایر شهرهای قرمز آماده کرده بودند و 
شاهد بودیم که از چهارشنبه و پنجشنبه یکباره بحث حضور در کلاس مطرح 

شد. به نظر بنده مدارس نمی توانند آمادگی را به این سرعت کسب کنند.
وی در پاسخ به اینکه فلسفه این دیر اعلام کردن ها چیست؟ اظهار کرد: ما 
فکر می کنیم ما برای سلامت مردم تصمیم می گیریم در حالی که این مردم 

هستند که باید تصمیم بگیرند و ما تسهیلات را برایشان فراهم کنیم.
عضو شورای عالی آموزش و پرورش  افزود: یک تجربه جنگ را داریم. 
در سال های ۶۴ تا ۶۸ معاون وزارتخانه بودم و تصمیمات درباره بازگشایی 
مدارس در آن دوره برعهده بنده بود. جلساتی داشتیم و مباحث مطرح می شد 
و در نهایت به این جمع بندی رسیدیم که مردم هرکجا هستند ما هم همانجا 
هستیم. برخی مردم خانه بودند و مدرسه نمی آمدند و آموزش تلویزیونی را 
دایر کردیم. برخی گفتند بچه ها را می فرستیم و مدارس برای رفع اشکال 
ما بخشنامه کردیم هر  به روستاهای پدرشان رفتند و  بودند. یک عده  باز 
دانش آموزی به هر مدرسه مراجعه کرد بدون درخواست کارنامه و گواهی، 

هر کلاسی بود ثبت نامش کنید.

داشته  قرمز  مناطق  در  مجازی  آموزش  می توانیم  ما  الآن  داد:  ادامه  فانی 
باشیم و بعد اگر خانواده اصرار داشت فرزندش به کلاس بیاید رضایت نامه 
بنویسد تا ما با رعایت پروتکل می گوییم به مدرسه بیاید و اگر تعداد زیاد 
بود گروه بندی کنیم. وی با بیان اینکه دوشنبه آتی جلسه شورای عالی را 
داریم و خواستیم دستور جلسه عوض شود و ما آنجا حرف های خودمان را 
درباره بازگشایی بزنیم؛ درباره کیفیت آموزش و اجرای سند تحول گفت: 
سند در سال ۹۱ تصویب شد. اجرای سند از بخش ساختارها و بدون تمهید 
مقدمات و تدوین نقشه راه شروع شد. وزیر اسبق آموزش و پرورش ادامه 
درسی،  کتاب  مانند  نرم افزاری  اقدامات  باید  که  است  حالی  در  این  داد: 
محتوا، هدف گذاری و ... را انجام می دادیم و از اول ابتدایی شروع می کردیم 
نه اینکه کلاس ششم را به ابتدایی اضافه کنیم. نقشه راه هم نوشته نشد. بعد 

بنده وزیر شدم و با کوله باری از مشکلات روبرو شدیم.
به خوبی شروع نشد گفت: تحول در  اینکه اجرای سند تحول  بیان  با  فانی 
هر سازمان تابع نیروی انسانی آن است. ممکن است کتاب خوب بنویسیم، 
مقررات و آیین نامه تدوین کنیم اما معلم مناسب نداشته باشیم؛ یعنی معلم 
به لحاظ توان حرفه ای و انگیزشی باید در اختیار ما باشد تا بتوانیم تحول را 
دنبال کنیم. وی افزود: اولین  و کلیدی ترین کار توجه به نیروی انسانی و 
تقویت انگیزش در آنهاست؛ به ویژه معلمان مرد به لحاظ مشکلات معیشتی 
و منزلتی از انگیزش لازم برخوردار نیستند. عضو شورای عالی آموزش و 
پرورش با اشاره به اینکه در جلسات شورای عالی انقلاب فرهنگی و شورای 
انسانی  نیروی  برای  لایحه ای  که  دادم  پیشنهاد  پرورش  و  آموزش  عالی 
آموزش و پرورش تدوین شود گفت: معلم کارمند نیست. با قانون مدیریت 
خدمات کشوری معلم را اداره می کنیم در حالی که معلمی ورای یک کار 
عادی است. باید چند سالی روی نیروی انسانی وقت بگذاریم و روی آن 
کار کنیم و معلم بداند که در آموزش و پرورش دارای اجر و قرب است و 

سپس روند اجرای سند تحول را اصلاح کنیم.

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالانه
جلسه مجمع عمومی عادی سالانه تعاونی مسکن فرهنگیان قائمیه و کوهمره چهارشنبه 99/6/26 ساعت 18 در سالن 

نمازخانه آموزش و پرورش قائمیه با حفظ پروتکل های بهداشتی ستاد کرونا برگزار می گردد.
حضور اعضاء الزامی است و هر عضو علاوه بر رای خود می تواند یک رای عضو دیگر را با وکالت معتبر داشته باشد.
متقاضیان کاندیداتوری سمت بازرس تا تاریخ 99/6/20 جهت ثبت نام و ارائه مدارک به دفتر شرکت مراجعه فرمایند.

دستور کار جلسه:
1- گزارش هیئت مدیره و بازرس شرکت

 2- تصویب تراز مالی سال 98
 3- تصویب بودجه پیشنهادی شرکت بر اساس دستور العمل وزارت تعاون در سال 98

4- تصویب طرح و پیشنهادهای منطبق با اساسنامه قابل ارائه به مجمع عمومی
5- انتخاب اعضای اصلی و علی البدل بازرس شرکت

چنانچه جلسه مجمع عادی سالانه به حد نصاب قانونی نرسد، جلسه مجمع عمومی سالانه نوبت دوم در تاریخ شنبه 
99/7/12 ساعت 18 در مکان مذکور با همان دستور کار جلسه برگزار می گردد.

9/578       هیأت مدیره و مدیرعامل شرکت تعاونی مسکن فرهنگیان قائمیه و کوهمره


